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P R O T O K Ó Ł   nr XXXIII/12 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 6 lipca 2012 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Zbigniewa Duszy 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15                             

Lista obecności w załączeniu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Ogrodnik Andrzej   - Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam   -  Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta   -  Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna -  Radca Prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu; /numer 

druku XXXIII /1/12/ 

b/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie; /numer druku XXXIII/2/12/ 

c/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie; /numer druku XXXIII/3/12/ 

d/ likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie; /numer druku XXXIII/4/12/ 

e/ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Kożuchów; /numer druku XXXIII/5/12/ 

f/ ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Kożuchów publicznych przedszkoli  

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. /numer druku XXXIII/6/12/ 



2 

 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie,  

w punkcie 2 lit. „g” porządku obrad, punktu: podjęcie uchwały w sprawie zmiany  

w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer druku XXXIII/7/12/ 

Wniosek został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1/  

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu; /numer 

druku XXXIII /1/12/ 

b/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie; /numer druku XXXIII/2/12/ 

c/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie; /numer druku XXXIII/3/12/ 

d/ likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie 

Słoneczko” w Kożuchowie; /numer druku XXXIII/4/12/ 

e/ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Kożuchów; /numer druku XXXIII/5/12/ 

f/ ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Kożuchów publicznych przedszkoli  

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. /numer druku XXXIII/6/12/ 

g/ zmiany w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer druku XXXIII/7/12/ 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych 
 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że projekty uchwał dot. likwidacji 

placówek oświatowych należy ponownie przyjąć, ponieważ nadzór prawny Wojewody 

wszczął postępowanie stwierdzając, iż są one nieważne w punkcie dotyczącym likwidacji 

z powodu nie powiadomienia jednego ze związków zawodowych. Nadzór wskazał, że 

należało zawiadomić trzy związki zawodowe, które w swojej działalności statutowej mają 

reprezentatywność ogólnopolską. W działaniach, które zostały podjęte w Gminie 

Kożuchów powiadomiono więcej związków zawodowych, są to struktury pośrednie albo 

stowarzyszone. Okazało się, iż nie zostało powiadomione Forum Związków Zawodowych 

z siedzibą w Bydgoszczy, gdyż powiadomiony został związek zawodowy stowarzyszony 



3 

 

z Forum, który w swoich zadaniach statutowych ma oświatę. W związku z tym została 

wszczęta ponowna procedura powiadamiania związków zawodowych. Od wszystkich 

związków otrzymano opinię nt. projektów uchwał. Nadmienił, że Forum Związków 

Zawodowych z siedzibą w Bydgoszczy wydało pozytywną opinię nt. reorganizacji sieci 

szkół. Wyjaśnił, iż uchwała w sprawie likwidacji szkoły musi być podjęta do 31 sierpnia, 

natomiast zapisy ustawy dot. sześciomiesięcznego okresu podjęcia uchwały dotyczą 

zamiaru likwidacji szkoły.  

W Gminie Kożuchów takie uchwały zostały podjęte w lutym br. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu RM, zapytał czy 

wszystkie związki zawodowe wydały pozytywną opinię. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że nie wszystkie związki 

wydały pozytywną opinię, natomiast zgodnie z przepisami organ prowadzący musi 

uzyskać opinię i nie ma znaczenia czy jest ona pozytywna czy negatywna. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, zapytał jak ma się 

uchylona uchwała do wypowiedzeń pracy nauczycieli. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, iż wypowiedzenia miały 

związek z likwidacją miejsc pracy. Skoro podjęliśmy uchwałę o zamiarze likwidacji 

placówek, to do 31 sierpnia jest czas na podjęcie uchwały w sprawie likwidacji placówek. 

Stwierdził, iż nie widzi sporu prawnego. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, zapytał czy 

nauczyciele dostaną nowe wypowiedzenia na podstawie nowej uchwały. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, negatywnie odpowiedział na zadane 

pytanie. Dodał, że wypowiedzenia są na podstawie Karty Nauczyciela a nie na podstawie 

uchwały Rady Miejskiej. Jeśli Rada Miejska nie podjęłaby uchwały o likwidacji to do  

31 sierpnia trwa bieg wypowiedzeń, które można cofnąć.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, stwierdził, iż  

w dokumencie widnieje zapis, iż przyczyną wypowiedzenia jest całkowita likwidacja 

placówki zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej. 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż każdy kto czuje się 

pokrzywdzony ma prawo zwrócić się do sądu pracy. 
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Do pkt.2. lit.a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu; 

/numer druku XXXIII /1/12/ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał wynik głosowania 

Radnych dot. projektu uchwały w sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej  

w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu podjętej na sesji w dniu 25 kwietnia br. 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie likwidacji filii Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym Filia w Studzieńcu. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymujące 

– 0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie; /numer druku XXXIII/2/12/ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu RM, zapytał czy 

Fundacja „Porozumienie Wzgórz Dalkowskich” przeprowadziła procedurę rejestracji 

szkoły. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że Fundacja oczekuje na 

dzisiejsze uchwały,  aby dokończyć formalności. 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Stypułowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 9, przeciw – 5, wstrzymujące – 

0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.c. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie; /numer druku XXXIII/3/12/. 

Zapewnił, iż niezwłocznie po dalszym działaniu zaprosi Dyrektora Departamentu Spraw 

Społecznych Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie możliwości uruchomienia  
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w obiekcie środowiskowego domu samopomocy. Dodał, że Gmina nie będzie organem 

prowadzącym placówki.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa RM, stwierdził, że  

z uzasadnienia do uchwały wynika, iż w obiekcie będzie oddział przedszkolny. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że aby w obiekcie mógł być 

uruchomiony oddział przedszkolny, to rodzice muszą zapisać dzieci do szkoły  

w Mirocinie Dolnym. Jeżeli będzie odpowiednia ilość dzieci, to wówczas oddział 

przedszkolny będzie uruchomiony.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu RM, zapytał czy 

Fundacja „Porozumienie Wzgórz Dalkowskich” nie wyraziła chęci prowadzenia szkoły  

w Broniszowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, iż na chwilę obecną Fundacja 

nie wyraziła takiej woli. 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Broniszowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 9, przeciw – 5, wstrzymujące – 

0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.d. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny 

„Lubuskie Słoneczko” w Kożuchowie; /numer druku XXXIII/4/12/ 

Medyński Jan – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał wynik głosowania 

Radnych dot. projektu uchwały w sprawie likwidacji Placówki Wychowania 

Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny „Lubuskie Słoneczko” w Kożuchowie podjętej na 

sesji w dniu 25 kwietnia br. 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie likwidacji Placówki Wychowania Pozaszkolnego Zespół Folklorystyczny 

„Lubuskie Słoneczko” w Kożuchowie. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymujące 

– 0, nie głosowało - 0/ 
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Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.e. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i 

gimnazjum prowadzonych przez Gminę Kożuchów. /numer druku XXXIII/5/12/ 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymujące 

– 0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.f. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Kożuchów publicznych przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. /numer druku XXXIII/6/12/ 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Kożuchów publicznych przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymujące 

– 0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.2. lit.g. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej. /numer druku XXXIII/7/12/ 

Drozdek Sławomir – Radny RM, zapytał czy jest możliwość podjęcia proponowanego 

projektu w terminie późniejszym. 
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że jest taka możliwość, ale  

obecnie OPS wykonuje te zadania. Wydawanie środków z tyt. pieczy zastępczej jest 

niezwykle ważne a nie ma do tego niezbędnych podstaw w Statucie.     

Drozdek Sławomir – Radny RM, stwierdził że nie podoba mu się iż radni otrzymują 

projekt uchwały podczas sesji na której mają wyrazić swoją opinię w głosowaniu. 

Dokument powinien być dostarczony z zawiadomieniami. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, iż rozstrzygnięcie nadzorcze 

wpłynęło do Urzędu Miejskiego po wysłaniu zawiadomień. 

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 13, przeciw – 1, wstrzymujące 

– 0, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 

Tryb głosowania jawny. 
 

Do pkt.3.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady 

dziękując wszystkim za udział w sesji. 

 

Sesję zakończono o godzinie 15.50 

 

Protokołowała                 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej         

 

 Kinga Kukuć                                                 Jan Medyński                        


